
Referat fra årsmøtet for Samfunnsviternes medlemmer i Viken 

Tid: Tirsdag 23. august 2022, kl. 17:30-19:30 

Sted: Digital plattform (Teams) 
Deltakelse: 23 medlemmer var til stede 

Årsmøtet ble avhold heldigitalt på grunn av få påmeldte fysiske deltakere.  

Tema for fagkveld: 
Sammenslåing og oppløsning av Viken - hvilke konsekvenser har dette?  

v/ Benedicte Lund, leder av geografisk utvalg i Østfold. 

Deltakerne ga tilbakemelding om relevant tema og innhold når det gjelder hvordan det i 

forbindelse med sammenslåing og oppløsning av Viken legges opp til å ta vare på interessene til 

medlemmene i fylket.  

Følgende ble behandlet på årsmøtet:  

1. Årsberetning: avtroppende styreleder Torunn Eskedal la fram årsberetning for perioden. 

2021/2022. Ble godkjent på årsmøtet. 

 

2.  Regnskap: Avtroppende styreleder Torunn Eskedal la fram regnskap for perioden 

2021/2022. Ble godkjent på årsmøtet. 

 

3. Valg av styre: Nils G. Indahl, leder av valgkomiteen presenterte nye styremedlemmer og 

nye valgkomite. Alle fikk presentert seg.  

Tre medlemmer fra avtroppende styre ønsker gjenvalg.  

- Hans T. Wiig (Drammen kommune) 

- Mary Donati Aaberg (NAV, Moss kommune) 

- Anne Karen Roedder (Nasjonal sikkerhetsmyndighet).  

 

Styreleder Torunn Eskedal opplyser om at hun gir seg som styreleder i Viken og skal 

over til valgkomiteen. Vi takker deg, Torunn, for innsatsen som fylkesleder og ønsker 

deg lykke til videre som medlem i valgkomiteen.  

 

Nye styremedlemmer for perioden 2022/2023:  

- Bengt Morten Wenstøb (Høgskolen i Østfold) 

- Bjarndis Marin Hannesdottir (NAV Bærum) 

- Jenny Cho (Statens Pensjonskasse) 

- Marte Nordal Hauken (Vestby kommune) 

- Henrik Graff (NAV Arbeidslivssenter Øst-Viken) 

- Åse Marie Fossum (Forsvarsmateriell) 

- Solveig Nykrem Thoresen (Nes kommune) 

 

 

Ny valgkomite for perioden 2022/2023:  

- Hilde Næss 

- Torunn Eskedal. 



Årsmøtet valgte nytt styre og ny valgkomite. 

Siden det ikke ble valgt ny styreleder på årsmøtet, etterlates det til det påtroppende styret 

å konstituere seg selv.  

 

4. På årsmøtet behandles saker som ønskes behandlet av landsmøtet 

Forslag om å endre organisering av medlemmer fra fylke (bo adresse) til sektor 

basert organisering.  

 

Dette begrunnes med at medlemmene føler mer tilhørighet til sin sektor, og vil kunne ha 

interesse og utbytte av det som rører seg i sitt fagmiljø.  

  

Det ble stilt spørsmål ved om store organisasjoner som NAV vil ha utfordringer med å 

samle sine medlemmer. Det ble diskutert om NAV medlemmer i Samfunnsviterne er 

organisert ut fra NAV lokal kontorene og region tilhørighet.  

 

I diskusjonen av forslaget til landsmøtet kom det flere innspill til begrunnelse: 

 

- Innspill 1: Sektor basert organisering kan bidra til at lokallagene får større stabilitet 

og unngår å bli påvirket av endringer som for eksempel sammenslåing og oppløsning 

av Viken.  

- Innspill 2: Sektor basert organisering kan bidra til å at det organiseres mer treffsikker 

fagdag/ opplæring til medlemmene, basert på det som rører seg i deres fagmiljø. 

- Innspill 3: Det har også vært lite overordnet forståelse for oppgaven til fylkeslag. 

- Innspill 4: Sektor basert organisering kan bidra til å forsterke fagmiljøet, noe som 

kan gjøre det lettere for nye å overta oppgaven til lokal tillitsvalgt. 

- Innspill 5: Forslag om utredning av forslaget: Dette ble diskutert av medlemmene og 

konklusjonen var at en utredning kan være tungvint og tar for lang tid.  

 

Årsmøtet: Øvrige deltagere i årsmøtet 2022 stiller seg bak dette forslaget.   

 

Styret får fullmakt til å jobbe videre med dette forslaget og sender saken over til 

landsmøtet.  

 

5. Landsmøtet og valg av delegater fra Viken 

Delegater til landsmøtet: Det er diskutert hvordan delegatvalget skal gjennomføres, slik at 

  flest mulig kan delta. Viken skal være pilotfylke ved bruk av direkte digitale valg i 2022. 

  Per i dag har ikke Viken nok kandidater til å bli delegater.  Fristen for å melde seg ble 

 forlenget til kl. 08:00 i dag.   

Det ble godkjent på årsmøtet at valgkomiteen får fullmakt til å prøve å skaffe flere 

kandidater til å bli   delegater til landsmøtet i etterkant av årsmøtet, da fristen for å 

melde seg har gått ut.  


